



**PEJABAT KPLB NEGERI TERENGGANU
KEMENTERIAN PEMBANGUNAN LUAR BANDAR MALAYSIA**

KENYATAAN TAWARAN KERJA UNDI SECARA DALAM TALIAN

- 1 Kontraktor Bumiputera Tempatan (Mengikut Daerah) yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dengan Gred, Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputera oleh Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (STB-BPKU) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih berkuatkuasa tempoh pendaftarannya adalah dipelawa untuk menyertai Undian seperti berikut :

BIL	BUTIR-BUTIR UNDIAN	KELAYAKAN	TARIKH & WAKTU PENDAFTARAN	TARIKH & WAKTU CABUTAN UNDIAN	TEMPOH PENYIAPAN PROJEK
1	<p>No. Undian : KPLB.UN.303/2020/TRGN24</p> <p>PELAKSANAAN PROGRAM AMENITI SOSIAL (PAMS) TAHUN 2020 BAGI CADANGAN MEMBINA DAN MENYIAPKAN LONGKANG U DRAIN SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DI KAMPUNG MACANG LADA, DUN BUKIT PAYUNG, DAERAH MARANG, TERENGGANU DARUL IMAN.</p>	<p>i) CIDB GRED: G1</p> <p>ii) KATEGORI: PENYENGARAAN DAN PEMBAIKAN APA - APA BINAAN KEJURUTERAAN AWAM. (CE)</p> <p>iii) PENGKHUSUSAN: CE01 & CE21 PEMBINAAN JALAN & PAVEMEN, PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM</p> <p>BERDAFTAR DI DAERAH MARANG</p>	<p>TARIKH & WAKTU : 10 MEI 2020 JAM : 12.01 PAGI</p> <p>Sehingga</p> <p>11 MEI 2020 JAM : 12.01 PAGI</p> <p>Pendaftaran hendaklah dibuat secara dalam talian. Pautan bagi Borang Pendaftaran akan disiarkan di Portal Rasmi Kementerian Pembangunan Luar Bandar (KPLB) di alamat :</p> <p>www.rurallink.gov.my</p> <p>bermula pada tarikh dan masa yang dinyatakan di atas.</p>	<p>TARIKH : 17 MEI 2020</p> <p>WAKTU : 10.00 PAGI</p> <p>Cabutan akan dibuat secara Live Feed melalui Laman Facebook Rasmi Pejabat KPLB Negeri Terengganu iaitu <u>KPLB Negeri Terengganu</u></p> <p>LINK FACEBOOK PAGE : https://www.facebook.com/KPLB-Negeri-Terengganu-100882054795661/</p> <p>Sila Tekan Butang Suka (Like) & Ikuti (Follow) Laman (Page) rasmi seperti di atas</p>	(6) Minggu

SYARAT-SYARAT MENYERTAI SESI UNDIAN :

- 1 Urusan pertanyaan mengenai undian hanya melalui talian telefon Jabatan iaitu 09-6305011 dan waktu urusan adalah seperti berikut :-

HARI	WAKTU
AHAD - RABU	9.00 PAGI - 12.30 T/HARI 2.30 PETANG - 4.00 PETANG
KHAMIS	9.00 PAGI - 12.30 T/HARI

- 2 Maklumat berkaitan sesi undian tidak akan dikeluarkan kepada mana-mana syarikat yang tidak membuat pendaftaran secara dalam talian.
- 3 Pendaftaran yang tidak lengkap TIDAK LAYAK menyertai Sesi Undian.
- 4 PEMALSUAN BUTIRAN di dalam Borang Pendaftaran adalah TIDAK LAYAK/TERBATAL sekiranya berjaya dalam proses cabutan undi dan laporan kepada CIDB akan di buat untuk tindakan Undang-Undang.
- 5 Kontraktor yang telah berjaya mendapat projek secara undian sebelum ini adalah TIDAK DIBENARKAN menyertai Sesi Undian.